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Verslag raad van commissarissen

Ook voor de raad van commissarissen was het jaar 2020 
een bijzonder jaar. Als gevolg van de covid-19-pandemie 
vonden de meeste vergaderingen online plaats. 
 Desondanks bleven wij in goed en voortdurend contact 
met de directie en konden wij ons toezicht adequaat 
 uitoefenen. Ik hoop echter dat tussen het moment dat ik 
dit verslag schrijf en het moment dat u het leest, de 
 pandemie dusdanig onder controle is, dat vergaderingen 
weer fysiek kunnen plaatsvinden, zowel de vergaderingen 
tussen raad van commissarissen en directie, als de 
 algemene ledenvergadering.

Dat brengt mij direct op de algemene ledenvergadering 
die wij het afgelopen jaar ongebruikelijk laat, op 
28  september, moesten houden. In een ongebruikelijk 
grote zaal, waar ongebruikelijk weinig leden aanwezig 
waren die op een ongebruikelijk grote afstand van elkaar 
zaten. U ziet het woord “ongebruikelijk” steeds terug-
komen, en dat is dan ook de kern van mijn herinnering 
aan deze vergadering. Een van de belangrijke karakteris-
tieken van de VEB is dat het een ledenorganisatie is. 
Het jaarlijks kunnen vergaderen met de leden, het 
 beluisteren en het in overweging nemen van hun 
 gedachten is een belangrijke voedingsbodem voor het 
beleid. Wij hopen de leden zodra het mogelijk is weer in 
groten getale te begroeten. Indien de algemene leden-
vergadering 2021 opnieuw aan beperkingen onderhevig 
is, dan zullen wij in ieder geval proberen een meer inter-
actieve methode van vergaderen toe te passen.

Door de bijzondere omstandigheden waaronder de 
VEB-medewerkers het afgelopen jaar moesten werken, 
is een zwaar beroep gedaan op de IT-staf van de VEB. 
Het is beslist een compliment waard dat de VEB in staat 
is gebleken zich aan de nieuwe werkelijkheid aan te 
 passen. Alle werkzaamheden zijn zonder haperen voort-
gezet, de website van de VEB is levendiger dan ooit en 
de VEB is vrijwel voortdurend in de media aanwezig 
geweest als bewaker van een gezond beursklimaat. In 
Nederland, maar meer en meer ook in Europa.

In de loop van het jaar heeft de raad viermaal formeel 
 vergaderd met de directie. Daarnaast werd regelmatig 
overleg gevoerd over lopende zaken. Het bestuur heeft 
goedkeuring van de raad gevraagd en verkregen voor een 
aantal schikkingen (VolkerWessels, Steinhoff, Fugro) en 
voor het starten van juridische acties, onder meer met 
betrekking tot de grote fraudezaak bij Wirecard. Deze zal 
de gemoederen nog lange tijd bezig houden en het ziet 
ernaar uit dat de VEB een verfrissende inbreng kan 
 hebben in het debat dat in Duitsland op allerlei niveaus 
over deze zaak wordt gevoerd. Daarmee is deze zaak ook 
een belangrijke uiting van VEB’s ambitie om onder de 
naam European Investors buiten de Nederlandse lands-
grenzen een rol te spelen voor beleggers.

Tijdens het verslagjaar verwelkomden wij mevrouw 
Angélique Laskewitz als nieuw lid van onze raad. Zij zal 
met name aandacht hebben voor het gebied ‘ESG’, dat de 
VEB in toenemende mate betrekt bij haar beoordeling van 
beursfondsen en de wijze waarop deze hun toezicht 
(intern en extern) inrichten. 

In de formele commissarissenvergaderingen overlegt 
de raad met de directie over lopende zaken en over 
de  ontwikkeling van de activiteiten van de VEB. De 
 financiële resultaten worden periodiek bezien – in 
 vergelijking met de begroting. De voortgang van claim-
acties en juridische procedures wordt regelmatig met 
de directie besproken en voor nieuwe acties wordt goed-
keuring gevraagd. Er wordt waar nodig aandacht besteed 
aan personeelszaken en andere operationele aangelegen-
heden. Stafleden informeren ons regelmatig over de 
inhoud van hun werkgebied. Deze presentaties stellen 
ons in staat ons een goed beeld te vormen van de 
 ontwikkeling van de VEB. 

De raad van commissarissen keurde de begroting 2021 
goed [en keurde de jaarrekening 2020 goed, nadat 
de externe accountant een verklaring had afgegeven en 
een managementletter had gepresenteerd]. 


